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>#__*:rI. oTwARCIE I STwIERDZENIIE pRAwoilrocxośCl oBRĄD.

1 . Ogólne Zebranie Mieszkańców Osiedla ,,Dziedzice" odbyło się w dniu 28 czerwca2Ol9 r.(piąg/k)
w małej sali remizy OSP ,, Dziedzice " w Czechowicach - Dziedzicach
Rozpoczęcie zebrania nastąpiło o godz. 17.15. W związku z zakończeniem
charakter sprawozdawcza-wyborczy .

kadencji zebranie miało

Otwarcia zebrania dokonał Przew,odniczący Zarządu Osiedla Stanisław Pindel. który na wstępie
PrzYrvitał przybyłl'ch goŚci oraz mieszkańcór.v Osiedla i na podstar.vie listy obecności ( stanorvi
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu) stwierdził, że zebraniejest prawomocne. gdyz uczestniczy,,r,v
nim Ponad 30 mieszkańcór.v osiedla, co stanor.vi niezbędne minimum dla uzyskania kr,vorum (Lista
obecnoŚci obejmuje 37 nazwisk, ale jedna osoba zamieszkała na ul. Szkolnej nie jest mieszkańcem
Osiedla).

Ogólne Zębranie Mieszkańców, zgodnie z § 7 p.4 obolviąztrjącego statlltu, pror.vadził Przewodni czący
Zarządu, który ,,v dalszej kolejności przedstalvił zebranym propono\,vany porządek obrad (stanowi
załącznik nr 2 do niniejszego protokołu), który lv głosor,vaniu jawnym został przyjęty bez sprzeciu.r_r.

W zebraniu, oprócz mieszkańcórv, udział wzięli m.in.:
- Burmistrz - Marian Błachut,
- Z-ca Burmistrza - Paw.eł Mrorviec,
- Przer,vodniczący Rady Miejskiej -Damian Żelazny,
- Sekretarz Miasta - Marek Gazda,
- Radna Polviatowa - Ewa Kmiecik - Wronow.icz.
- Redaktor,,Gazety Czechor,vickiej"-Joanna Sosna.

Pełna lista _sości Ogólnego Zebrania stanorvi zalącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

il. \YYBOR SEKRETARZA ZEBRANIA.

l. Pro'ul'adzący zebranie zaproponował na sekretaruaZebrania p. Barbarę Kolr-alską, która ri,,yrazlłazgodę
nakandy,'dor,vanie. W zrviązku ztym, że nie podano innej kandydatur,v do tej frrnkcji przy,stąpiono do
głosor','ania rv sprar.r'ie r.,yboru sekretarza Zebrania, \\' głosorvaniu jalvnym zebrani jednogłośnie
zaakceptorvali osobę p. Barbary Kor.valskiej do pełnienia tej funkcji.

4.

III. PRZYĘCIE PROTOKOŁU Z
MIESZKAŃCOW.

POPRZEDNIEGO OGOLNEGO ZEBRĄNIA

1. Prowadząc1 zebranie przekazał. ze przedmiotol\}, protokół. złozon1 terminorro. pomlślnie przeszedł
procedurę przljecia przez słr.rzby, Urzedu lvliejskiego . a zatem spełrria ,,rl,mogi formalne konieczne do
jego weryfikaćji. W zrviązktr z poll1ższ\,m zaproponorł,ał zebranl,nr jego przljęcie bez konieczności
czytania, co zostało jednogłośnie zaakcepto\\,ane. Jednocześnie dodał. że protokół ten jest ,,v kaźdej
chli'ili dostępny na sali dla osób. które chciałl,by,sie z nim zapoznać. Ponadto zaznaczoną ze rvszelkie
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protokoł\, dotl,czące fiirrkcjonorvania organór,0, Osiedla dostępne są na stronie BIP Urzędu Miejskiego.
Po tl,clr informacjach przy,stapiono do głosouania nad prąjeciem lvspomniarrego protokołu. Zebrarri
mieszkańcy jednogłośnie przych1,,iili się do jego przyjęcia.

SPRAWOZDANIE Z^RZĄDV OSIEDLA ZA OKRES MIJAJĄCEJ KADENCJI.

Przedmiotowe §prawozdanię ( stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokofu) przedstdwił
zebranym Przewodniczący Zaruądu Osiedla p. Stanisław Pindel, po czym przystąpił do procedury
głosowania nad jego przyjęciem.. Głosowanie miało charakter jauuny i sprawozdanie zostało przyjęte
j edno głośn ie ptzez mieszkańców.

WYBORY KOMISJI ROBOCZYCH.

1. W kolejnl,nr ptrnkcie przer.vodniczący Zebrania poinformował, ze Komisja Skrutacyjna została
porvołana Zarządzeniem ff 99ll9 Bttrmistrza Czechołvic-Dziędzic z dnia 12 czerwęa 2019 r..
Przedrniotow,e zarządzenie stanor.r,i zalącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

2. Następnym punktem zebrania był rvybór Komisji Uchwał i Wnioskólv. Jako kandydatólv zgłoszono
p. Annę Mojżyszek oraz p. Jana Matla. Oboje kandydaci wyrazili zgodę i wobec braku innych
kandy,datur przystąpiono do głosorvania. ktore jednogłośnie zaakceptor,vało przedstawiony skład
komisji.

VI. WYBOR PRZEIVODNICZĄCEGO ZARZĄDU.

Plzew-odnicząca Komisji Skrutacl,jnej omówiła zasady głosolvania na członkólv Zarządu określone
r,r, § 16, 17 i 18 statuttt osiedia.

Po omóll,ienitt zasad głosolvania przl,stapiono do zgłaszania kandydatur na przevł-odniczacego Zarządtt
Osiedla. Zebrani zglosili kandr-daturę obecnego przervodniczącego Zarządu. ktory rłyraził zgodę na
kandl,dorvarrie. Zgłoszono rór.r-niez kandl,daturę p. } . ale ten podziękorvał i zrezy,gnorvał z
r-rbiegania się o ftrnkcję przer,r-odniczącego. \\'obec braku innl,ch kandl,dator.v zgłoszono rvniosek o
zamknięcie listr. co zostało jednomy,ślrrie przyjęte rł" jarvnym głosolvaniu.

Komisja Skrutacljna przystąpiła do prz,vgotolvatria kart do głosoi,vania, a \,\, tym czasie prolvadzono
dyskrrsję, której przebieg zostanie podanl,w dalszej części protokołrr.

Przl,gotori,arle kart1 do głosorł,ania rozdano wszvstkim uprarvniony,m do udziałtt rv rrlborach, a
,,rl,pełrrione juz kafiy,zebrano do urn1,.

\\'protokole. któr1 stanorri zalącznik nr 6 Konlisja Skrutacljna stlvierdztla. że na przer,r,odniczącego
zarzadtt,urr brant zo stał p. Stani słarv P indel.

Po o_ełoszer-riu vllnikó\\, l1o\ło rłl,branr plzer.rodnicząc! r,\,paru zdaniach podziękorval 2ą 1i,lbór i

Lrdzielone zatrfanie.
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VII. WYBORY POZOSTAŁYCH CZŁONKOW ZARZĄDU.

RozPoczęto procedurę podawania kandydatur na członków Zaruądu Osiedla i w kolejności zgłoszeń
bYli to: p. Teresa Stokłosińska, p. Adam Hess, p. AgnieszkaZagorska, p. Marek Gruszka, p. ńarbara
Kowalska. Ws_zyscy wlw wyrazili zgodę na kandydowanie. Zgłaszona równiez kandydatury p.' _). 

' 
oraz P. ale panowie ci nie przyjęli stosownych

ProPozYcji, Po podaniu tej ilości nazwisk zaproponowano zamknięcie lis§ kandydatów i w
głosowaniu jawnym zostało to przyjęte.

Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przygotowania kart do głosowania na członkó w Zarządu, a w tym
czasie zebrani rozpoczęli dyskusję, której główne tematy podane zostaną w dalszej części protokołu.
Po przygotowaniu kart członkowie Komisji Skrutacyjnej rozdali je uprawnionym do głosowania.
Głosowanie miało charakter tajny i polegało na wykonaniu znaku ,,X" obok nazwisk popieranych
kandydatów i wrzuceniu karty do przygotowanej urny.

Po zakończeniu prac przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała protokół sporządzony na tę
okolicznoŚĆ, który stanowi załącznik nr 7. W końcowym zdaniu protokołu komisja stwierdza, że na
człoŃÓw Zaruądu wybrane zostńy następujące osoby: Gruszka Marek, Hess Adam, Stokłosińska
Teresa i Zagórska Agnieszka.

VIII. DYSKUSJA I WOLNE \YNIOSKI.

podczas dyskusj i poruszono następuj ące tematy nurtuj ące mieszkańcórv:

2.

1

-p.
-p. l

zlłlrócił uivagę na zamulony piaskiem spływającym z DK - 1 tunel w ul. Piasta,
poruszył problem braku budowy kolejnego odcinka chodnika przy uI.

lgłosiła problem zasypanego ror,ru r,vzdłuz toru kolejowego w rejonie

, apelorvała o wyczyszczenie rowtr przydroznego yvzdłużul. Legionów,
zgłosił problem nadmiernego hałasu generowanego przęz firmę sąsiadującąz

Legionów, ograniczenia widoczności przez zabudowane ekrany na skrzyżowaniu ul. Legionow
i Waryńskiego oraz wyszczególnił kilka spraw zw-iązanychzpracąprzepompowni.,Wisła"
( osoby do kontaktu r.v sytuacjach awar/nych. steror,vanie śluzą na lvlocie do ., kanału ulgi",
zarośnięty teren w,okół zbiornika retencyjnego, u,ymyta skarpa na wypłyrł,ie z pomp),

p.
posesii p.

p. _ zrrrócił ulvagę na rvadlirve oznakolvanie doty,czące przejazdu pod rviadr_rktem
kolejor,l,ym na ul. Legionów,

-p. /

-p. I

jego posesja,
- p. prosił o razv,iązanie kwestii odrł,oclnienia ul. Stalmacha l1,okolicy, jego domu,
- p, zgłosił problem zamulania studzienek kanalizacljny,ch r.v ul. Miarki błoterrr

spll'r.r'ajacl,m od ul. Stalnracha; chętnie on i sąsiedzi przekażą srr,,oje udział_v,ur.drodze narzecz
Gminy,.

Do porrl,źszl,ch za_eadnień ustosttnkorvali się udzielajac odporviedzi mieszkańcom Burmistrz
lv{arian Błachr-rt. jego zastępca Palveł N,{rorviec oraz prezes P\\'iK Andrzej Rzepka.



IX. PRZYJĘCIE UCHWAŁ PODJĘTYCH NA ZEBRANIU

Podczas zębrania uchwał nie podjęto, o cżym poinformowała Komisja Uchwał i Wniosków.

X. ZAKONCZENIE ZEBRANIA.

Po wyczerpaniu porządku Zebrania Przewodniczący ogłosił jego zakończenie i podziękował
mieszkańcom Osiedla oraz gościomzaptzybycie i udział w jego programie.

sekretarz zebrania Przewodni c zący Zebr ania

l,r
lh^Ore!./

śurłururcn*,ul=k1 stanidław pindel
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PROPONOWANY POR Z ĄDEK OGOLNEGO ZEBRANIA
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AnaIiza listy obecności i stwiórdz eiie cry zebranie jest prawomocne.

Przedstawienie proponowanego porządku zebrania i przyjęcie go w drodze
głosowania.

Wybor sekretarza zebrania.

Zapoznanie z treścią protokołu z poprzedniego Ogólnego Zębrania
Mieszkańców w dniu 26.09.2018 r. i przyjęcie go w drodze głosowania.

Sprawozdanie z działalności Zarządu za okres od 29.0 6.2015 r. do
28.06.2019 r.

7. Powołanie komisji roboczych:

- kom isj i skrutacyj nej -poprze z zarządzenie B urm istrza,
- komisji uchwał i wniosków-w drodze głosowania jawnego.

8. Wybór przewodniczącego Zarządu

- zgłaszanie kandydatów i ich prezentacja,
- przeprow adzenie gło sowani a,

- ogłoszenie wyników wyboru.

9. Wybór członków Zarządu

- zgłaszanie kandydatów i ichprezentacja,
- przeprowadzenie głosowania,

6.



10.

11.

12.

- ogłoszenie wyników wyboru.

Dyskusja i wolne wnioski.

Przyjęcie uchwał podjętych w trakcie Zebrania.

zakończęntę zebranta,
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